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Abstract (en)
[origin: US2015048076A1] A heating device for a cooking point in a hob has three independent and separate long heating elements which are
arranged on a support of the heating device along concentric circles. The support has a central region around the centre point, an outer region
adjoining an outer edge, and an intermediate region between the central region and outer region. A rod-type thermostat engages over the heating
device for the purpose of temperature detection. The first and the third heating element are connected to an energy supply over the rod-type
thermostat. A second heating element is connected to an energy supply without interconnection of the rod-type thermostat, wherein the second
heating element is arranged on the support in the central region, in the intermediate region and in the outer region.

Abstract (de)
Eine Heizeinrichtung für eine Kochstelle in einem Kochfeld weist drei eigenständige und getrennte lange Heizelemente auf, die entlang von
konzentrischen Kreisen auf einem Träger der Heizeinrichtung angeordnet sind. Der Träger weist einen Zentralbereich um den Mittelpunkt, einen
an einen Außenrand angrenzend Außenbereich und dazwischen einen Zwischenbereich auf. Die Heizeinrichtung ist von einem Stabregler
übergriffen zur Temperaturerfassung. Das erste und das dritte Heizelement sind über den Stabregler an eine Energieversorgung angeschlossen. Ein
zweites Heizelement ist ohne Zwischenschaltung des Stabreglers mit einer Energieversorgung verbunden, wobei das zweite Heizelement in dem
Zentralbereich, in dem Zwischenbereich und in dem Außenbereich auf dem Träger angeordnet ist.
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